

بسم الله الرحمن الرحيم

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على سيدنا محمد وعلى آله وصحبه أجمعين، وبعد ،،،

Mashreq Al – Islami
Shari'ah Supervisory Board Resolution

المشرق الإسلامي
قرار هيئة الرقابة الشرعية

Subject: Credit Card on Commodity Murabaha

الموضوع : بطاقة الإتمان – على أساس مرابحة السلع

The Shari'ah Supervisory Board of Mashreq Al Islami convened on the 3rd September 2015 corresponding to the 19 Zul Qa'da 1436 A.H. in Dubai, United Arab Emirates and discussed the Credit Card structure as presented by the Product Manager and duly reviewed by the bank's Shari'ah Governance Unit.

اجتمعت هيئة الرقابة الشرعية للمشرق الإسلامي في الثالث من سبتمبر عام ٢٠١٥ الموافق للتاسع عشر من ذي القعدة عام ١٤٣٦ للهجرة في دبي، بالإمارات العربية المتحدة وناقشت ومنحت (بطاقة الإتمان) الذي قدمه مدير المنتجات وراجعته وحدة الرقابة الشرعية بالبنك.

Now, therefore, in light of the detailed presentation on the product along with its underlying structure, and documentation and the relevant supporting example, we the Shari'ah Supervisory Board of Mashreq Al Islami, after carefully reviewing the case as presented have approved the product via Resolution No. [71]

الآن؛ وتحت ضوء العرض المفصل لهذا المنتج، مع هيكله الداخلي والمستندات ذات الصلة به؛ قررت هيئة الرقابة الشرعية، بعد مراجعة دقيقة للقضية كما قدمت؛ منح الموافقة تحت قرارها رقم (71).

The product is bound under the Islamic transaction documents as follows:

و يتقيد المنتج بالمستندات التالية:

- Credit Card Terms & Conditions (based on Commodity Murabaha and Service Fee for different services)


الشروط والأحكام لبطاقة الإتمان (على أساس مرابحة السلع والأجرة مقابل الخدمات الأخرى السابقة للبطاقة)


This approval is subject to the implementation of the transaction in strict compliance with the above approved structure, documentation and the process as explained to us.


وهذه الموافقة مقيدة بالتزام المعاملة تمام الالتزام بالهيكل الموضح أعلاه والمستندات ذات الصلة به، كما تم بيانه لهيئة.

May Allah The AlMighty guide us to what pleases Him and send blessings upon Muhammad the best of His creation, his family and his companions

وفق الله تعالى الجميع لما يحب ويرضى، وصلى الله تعالى على خير خلقه سيدنا محمد وآله وصحبه وسلم.


Dr. Sheikh Nizam Yaquby
Member


Sheikh Dr. Mohammed Elgari
Member


Sheikh Abdullah Al Mance
Chairman